
                                                P R O T O K Ó Ł    Nr   XX / 17
  z  sesji Rady Gminy Czernice Borowe , odbytej w dniu   24  kwietnia  2017  r
   w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Czernicach Borowych .
                                                                  
Posiedzenie  rozpoczęto o godz. 12:00  , zakończono o godz. 13:40.

Na stan radnych – 15 , obecnych było 13  w/g załączonej listy obecności.

W obradach udział wzięli :  Wójt , Skarbnik Gminny  , Sekretarz Gminy  , radca
prawny  i  sołtysi .
   
    Ad.pkt.1

         Przewodniczący Rady Gminy  -  Pan Jacek Bartołd  otworzył sesję , powitał
zebranych   i stwierdził  qorum  władne do podejmowania prawomocnych uchwał .

     Ad.pkt.2

Przewodniczący Rady - zaznaczam   , że dzisiejszą  sesję  zwołałem  na wniosek
pana Wójta , który  powołał  się na art. 20 ust.3 ustawy o samorządzie gminnym .
Sesję  musiałem  zwołać  w ciągu  siedmiu  dni  od złożenia  wniosku z porządkiem
obrad   , który sugerował pan  Wójt. Wobec tego  macie państwo  w materiałach
porządek obrad .  Czy do tego  porządku obrad są ze  strony państwa  uwagi ,
zastrzeżenia  .
Radni nie  zgłosili   wniosków  do porządku obrad .
Przewodniczący Rady – odczytam porządek obrad i poddam pod głosowanie . Pan
Wiceprzewodniczący  mnie   poprawił   ,  że  odczytanie  porządku  obrad  jest
równoznaczne  z przyjęciem . 

     Przewodniczący Rady   odczytał  porządek obrad   ,   który  przedstawia się
następująco :

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2.  Porządek obrad  .
3.  Przyjęcie protokółu z poprzedniej  XVIII  sesji Rady Gminy.
4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie   Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2017-2036.
5.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 172/XVII/16 Rady Gminy

Czernice Borowe z dnia 28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia uchwały
budżetowej na 2017 rok.

6.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia  Lokalnego Programu Rewitalizacji
Gminy Czernice  Borowe na  lata 2017 – 2023 . 

7.  Podjęcie uchwały w  sprawie zmiany Uchwały Nr 181/XVIII/17Rady Gminy
Czernice  Borowe z dnia 27 lutego 2017 r.  w sprawie określenia wymagań
jakie  powinni  spełniać  przedsiębiorcy  ubiegający  się   o  uzyskanie
zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych .

8. Interpelacje radnych złożone na piśmie .
9. Odpowiedzi na interpelacje .
10. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Wójta Gminy .
11. Wolne wnioski i zapytania .
12. Zakończenie obrad sesji.

                                                                              
                                                                 1



Ad.pkt 3
                        Przewodniczący Rady  poinformował   , że  w tym punkcie porządku
obrad  przewidziane  jest   przyjęcie   protokółu  z  poprzedniej  XIX  sesji   Rady
Gminy .
               Dyskusja :
radny Nosarzewski   Witold   -   zapytał  się  Przewodniczącego dlaczego  do dnia
dzisiejszego nie otrzymałem   e-mailem projektu  protokółu ,  a sprawdzam  co
godzinę .
Przewodniczący Rady – dzisiaj miałem  informację  od p. Bożeny  , że  protokół
został wysłany do pana  w piątek  .  Możemy  sprawdzić po fakcie ,  za  chwilę
sprawdzimy  .  Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  otrzymał   wydruk
komputerowy   potwierdzający   wysłanie  panu  Nosarzewskiemu  Witoldowi
protokółu  z  sesji  w  dniu  21  kwietnia  2017  r.  ,  wydruk    przekazał  panu
Nosarzewskiemu Witoldowi .
Radny  Nosarzewski Witold  - nie wiem  do mnie nic  nie dotarło .
Przewodniczący Rady – wracamy do  tematu  protokółu . Czy ze strony radnych są
uwagi do protokółu . Nie widzę .

                                                                 Przewodniczący   poddał pod głosowanie
                                                                 przyjęcie  protokółu :
                                                                       za......................................... - 12
                                                                       przeciw................................ -   1
                                                                       wstrzymało się.................... -   0

       Rada Gminy  większością głosów „za”   przyjęła protokół   z poprzedniej  XIX
sesji Rady Gminy .

Ad.pkt.4

Przewodniczący  poinformował  . że w tym  punkcie porządku obrad przewidziane
jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2017-2036.
Pytam jeszcze raz  czy są  jakieś zapytania . Na komisjach parę minut wcześniej
omawialiśmy te materiały , ale może komuś  jakieś  wątpliwości się  narodziły .
Spytam  jeszcze raz  czy ze strony radnych są jeszcze zapytania . Nie widzę .

     Dyskusji  nie było .
                                                                 Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                      i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -   13
                                                                       przeciw................................ -     0
                                                                       wstrzymało się.................... -     0

       Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr  199/XX/17 w sprawie zmiany
uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe na
lata 2017-2036.
Uchwała stanowi załącznik do protokółu.

 Ad.pkt.5
 
        Przewodniczący  obrad poinformował , że w tym punkcie porządku obrad
przewidziane jest  zmiany uchwały Nr 172/XVII/16 Rady Gminy Czernice Borowe
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z dnia 28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2017 rok.
Przewodniczący   Rady  - czy  do tej uchwały ze strony państwa radnych  są jakieś
pytania . Ta  uchwała  była   tak samo   omawiana parę minut  wcześniej na komisji
Są to małe korekty . Rozumiem  , że  nie ma żadnych  pytań .

     Dyskusji  nie było .
                                                                     Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                            i  poddał pod głosowanie :
                                                                               za................................... -  13
                                                                              przeciw.........................  -     0
                                                                              wstrzymało się.............  -     0

Rada Gminy  jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 200/XX/17  w sprawie  zmiany
uchwały Nr 172/XVII/16 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 28 grudnia 2016 r.
w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2017 rok.
Uchwała  stanowi  załącznik do protokółu .

Ad.pkt.6

                        Przewodniczący Rady  poinformował   , że  w tym punkcie porządku
obrad  przewidziane  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie   przyjęcia   Lokalnego
Programu Rewitalizacji Gminy Czernice  Borowe na  lata 2017 – 2023 .

Przewodniczący Rady -  tak jak  rozmawialiśmy  na komisji , zmiany proponowane
podyktowane są  przez organ sprawdzający   i są to niewielkie zmiany omawiane
na komisjach .  Pytam państwa radnych czy w związku z tym w tej chwili   może
są  pytania do tych zmian . Rozumiem  , że nie ma pytań  wobec tego przejdę  do
odczytania i przegłosowania .

Dyskusji  nie było .
                                                                     Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                      i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -  12
                                                                       przeciw................................ -    0
                                                                       wstrzymało się.................... -    1

      Rada Gminy większością głosów „za” podjęła Uchwałę Nr  201/XX/17  w
sprawie  przyjęcia  Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Czernice  Borowe na
lata 2017 – 2023
Uchwała stanowi załącznik do protokółu.
                                           
Ad.pkt.7

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w
tym  punkcie przewidziane  jest podjęcie uchwały  w sprawie zmiany Uchwały Nr
181/XVIII/17Rady Gminy Czernice  Borowe z dnia 27 lutego 2017 r.  w sprawie
określenia  wymagań  jakie  powinni  spełniać  przedsiębiorcy  ubiegający  się   o
uzyskanie  zezwolenia  na  prowadzenie  działalności  w  zakresie  opróżniania
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych .
Przewodniczący Rady –tak jak rozmawialiśmy na komisji  zmiany podyktowane są
sugestią organu nadzorującego , ażebyśmy sami skorygowali ten błąd i uchwalili
nową uchwałę ze zmianami .  Czy ze strony państwa radnych  do tej uchwały są
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jakieś   pytania  ?  .  Nie  widzę  ,  wobec  tego przejdę do  odczytania  a  następnie
przegłosowania  uchwały . 
   
Dyskusji  nie było .
                                                                Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                 i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... - 13
                                                                       przeciw................................ -   0
                                                                       wstrzymało się.................... -   0

       Rada Gminy  jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr  202/XX/17 w sprawie zmiany
Uchwały Nr 181/XVIII/17Rady Gminy Czernice  Borowe z dnia 27 lutego 2017 r.
w sprawie określenia wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający
się  o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych .
Uchwała stanowi załącznik do protokółu.

Ad. pkt. 8

 Interpelacje radnych złożone na piśmie  -  takowych interpelacji nie było .

                                                                                                                                              
Ad.pkt. 9

 
      Odpowiedzi na  interpelacje   -  odpowiedzi na interpelacje   też nie ma .

Radny Nosarzewski Witold – nie skończyliśmy sprawy poprzednio  odpowiedzi na
interpelację .

Przewodniczący Rady  -  jak pamiętam  prosiłem pana o uszczegółowienie  i nie
wpłynęło do mnie żadne pismo . Stąd wiem   , że po tej rozmowie  jaka  tam miała
miejsce  u p. Sekretarz  , sądziłem  , że jest pan  zadowolony .

Radny Nosarzewski Witold – myślę  , że jest to bardzo istotne z odpowiedzią  jaką
uzyskałem , z informacjami   które uzyskałem . Mogę ? Myślę  , że mam  prawo  po
prostu . Dziękuję . 

Przewodniczący Rady -  chwileczkę  , niech pan nie uprzedza faktów . 

Radny Nosarzewski Witold – no przecież odpowiedzi na interpelację .  Sam pan
Przewodniczący stwierdził   ,  że  ja  wyraziłem  zgodę na to   ,  że   zaczekam z
odpowiedzią  na wyjaśnienia , które uzyskam   na dole . Poszedłem po wyjaśnienia .
Teraz  chciałbym przekazać państwu  co się  dowiedziałem .

Przewodniczący  Rady  –  ale   szczerze  w  tej  chwili   już   jesteśmy  teraz  po
.Zamknąłem . W wolnych wnioskach i zapytaniach  może pan .

Radny  Nosarzewski  Witold  –  mam   pełne  prawo  do   powiedzenia  i  pan
Przewodniczący nie ma prawa nie udzielić  mi głosu  w tej sprawie .

Przewodniczący Rady -  ale interpelacje  są  z naszej strony . Czy pan będzie mówił
jako odpowiedź .
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Radny Nosarzewski Witold – panie Przewodniczący pan  usiłuje  zamknąć mi usta
, dlaczego .

Przewodniczący Rady – nie usiłuje . Chcę pana wypowiedź  przenieść  do wolnych
wniosków i zapytań . 

Radny Nosarzewski Witold – to nie są wolne wnioski i zapytania  to jest dalsza
cześć odpowiedzi  na interpelację .  A więc to   inna sprawa .

Przewodniczący Rady –  ale to są słowa pana wypowiedziane . 

Radny Nosarzewski Witold – nie  rozumie  pan  związku prawda ?

Przewodniczący Rady – nie bardzo . 

Radny Nosarzewski Witold – a szkoda  to może ja usiłuję  to naświetlić , to może to
będzie prostsze do zrozumienia . 

Przewodniczący Rady –  to jest pana interpretacja tej odpowiedzi . Ja proponuję
w wolnych wnioskach będzie pan  mógł  zabrać  głos .

Radny  Nosarzewski  Witold  -   niemniej   nalegam  ,  żeby  to  zrobić   w  punkcie
odpowiedzi na interpelację , a nie w wolne wnioski .  To jest istotna  różnica  . To
jest  taki  problem panie Przewodniczący .  Cóż to zmienia ,  to tylko porządkuje
dyskusję .

Przewodniczący Rady –  w tej  chwili tą pana wypowiedź kieruję na wolne  wnioski
i może pan się wypowiedzieć w tym temacie . 

Radny Nosarzewski Witold  - stwierdzam  z wielką przykrością , że nadużywa  pan
swojego prawa  w tym  momencie .  

       Przewodniczący Rady – to jest pana zdanie .

Ad.pkt. 10

 Wójt Gminy złożył  sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta  . Radni i
sołtysi   otrzymali z materiałami sesyjnymi to sprawozdanie .
Sprawozdanie stanowi  załącznik  do  protokółu.  
Ponadto Wójt  zabierając  głos  złożył uzupełnienie  do  sprawozdania  ,  które
również  stanowi  załącznik  do protokółu .

 Dyskusja :

radny Nosarzewski Witold -  muszę przyjąć , że z   z rozczarowaniem przyjąłem
informację  o tym  , że upadł projekt  na którym  moglibyśmy wszyscy skorzystać .
Cieszyłem  się  na  to   ,  że  wreszcie   na  energii  odnawialnej   mogą skorzystać
obywatele  .  No niestety   upadło   to  .  Nie  wiem czy   była  możliwość   bardziej
zawalczenia  o  tą  sprawę   czy  nie   .  Jeżeli  chodzi  o  ewentualne  pożywki  firm
zewnętrznych  tutaj bardziej  aktywnej, że tak powiem  nawet  łamać prawo , żeby
przysporzyć jakiegoś  dochodu  firmom  które chciały  budować  wiatraki . To nie
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ulega wątpliwości  . Jeszcze taka uwaga  . Wszystkie te projekty , to już  się zbiera
kilka projektów , które ma obiecywane jakieś dotacje ,  do niczego nie dochodzi ,a
po drodze wszystko  oczywiście kosztuje . Zatrudniamy  firmy  , które  życzą  sobie 
bardzo duże pieniądze .  Partnerstwo publiczno – prywatne zapłaciliśmy  sporo
pieniędzy . Potem  będą następne sprawy . Sprawa z   rewitalizacją  nie wiadomo
co z tego wyjdzie , to była firma jedna z najdroższych w Polsce . Nie wiem  do czego
to wszystko prowadzi i kto na tym  finalnie skorzysta .  Tym  bardziej , że  np. to co
zgłaszał  sprawę pan Duchnowski ostatnio. Też przy  okazji  chciałem  zapytać jaki
jest dalszy ciąg tej  sprawy ubezpieczenia dworku .  Czy jest stanowisko  PZU .
Doszły mnie również  informacje , że p. Duchnowski skarży się  , że nie otrzymuje
wynagrodzenia za pracę . Jest sporo spraw o których  pojęcia nie mamy a dzieją
się .  Na razie  dziękuję  w tym temacie  panie Przewodniczący . 

Wójt  -  może pan jeszcze  wyartykułuje  po kolei skuteczność tych  dofinansować .
Wobec  faktycznie  trzech  wymienionych   wniosków   skończyło  się
niepowodzeniem : przedszkole , partnerstwo   które się  jeszcze nie skończyło i co i
teraz pozew . To są  3 projekty  wobec  27 . Proszę popatrzeć  na inne  gminy  i
zobaczyć jaka  jest  skuteczność  innych gmin . Druki  temat  nie bez kozery i nie
bez  przyczyny zajmujemy przynajmniej za 10-lecie  czołowe miejsce na  mazowszu
i  czołowe krajowe  w skuteczności pozyskiwania środków . Ten  nowy  ranking
który  przedstawiłem  inwestowanie w oświatę wskazuje  , że  również  mamy 3 na
województwie  i 7 w kraju . To jest  odpowiedź na pańskie  pytanie bezpośrednio co
do skuteczności . Natomiast koszty tego są .  Jeśli  pan  ma natomiast  inny model
skuteczniejszy czy właściwszy  proszę włączyć  się  w proces  tworzenia i nie być
tylko  malkontentem tylko człowiekiem ,  który  trochę  próbuje pomoc  wyjść
naprzeciw , może podpowiedzieć . A nie w taki  sposób  na pewno to się nie  uda , a
źle to zrobione . Proszę pokazać skuteczność. Taka recepta może  być przydatna .
To w odpowiedzi  na skuteczność  .  O reszcie   nie  wspomnę  ,  bo  nie  dam  się
sprowokować . 
Druga sprawa  p.  Duchnowskiego .  Już  wkrótce  po tej  informacji   PZU dało
odpowiedź  ,  że  żadnej  ekspertyzy nie przedstawiało p.  Duchnowskiemu .  Więc
używanie  takich  stwierdzeń   mija  się  z  prawdą  .  Nieprawdą  jest   ,  że  pan
Duchnowski  nie ma  rozliczeń  czy nie otrzymał  gratyfikacji  .  I to jest chyba
wszystko tak naprawdę w tym zakresie . Więc to co pan Duchnowski  podnosi ,
urojone często problemy wynikające być może z jego  stanu zdrowia , to akurat nie
będą  brane  pod  uwagę  .  Sytuacje  nie  mają  jakiegokolwiek  racjonalnego
uzasadnienia . W tym przypadku na razie  nie  znajdujemy takiego  uzasadnienia . 
Posłuch znajduje u innych osób , które chętnie go słuchają . 

Przewodniczący Rady -  ja odnośnie  p. Duchnowskiego   ze swojej  strony  , bo to
pismo wpłynęło na moje ręce . Jestem przed  napisaniem   odpowiedzi  finalnej
Więc wcześniej po piśmie pana Daniela prosiłem  go o przedstawienie opinii na
której  się  opierał  stwierdzając  pewne   fakty. Do tej pory  takiej opinii z jego
strony  nie otrzymałem  więc w tej chwili już  będę  mógł taką odpowiedź  udzielić i
do końca miesiąca zgodnie z obietnicą przekażę .

radny Nosarzewski Witold – czy pan Wójt posiada opinie  pisemne czy tylko  ustne 

Wójt -  tak pisemne .

radny Nosarzewski Witold – a czy można  je  zobaczyć w sprawie  tych ekspertyz ,
które potwierdzają należyte ubezpieczenie .
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Wójt – nie ma sprawy .

radny Nosarzewski Witold  -  wspominał pan  Wójt  , że tylko malkontent  . Ja
również   prosiłem   w  momencie   opracowywania  programu   o  rewitalizacji  i
pytałem  czemu  ,  przynajmniej  grupa  radnych  wokół  mnie  wyrażała  swoje
zdziwienie i zdumienie  niektórymi punktami . Zgłaszałem takie pytanie dlaczego
nie uwzględniono głosu  Rady  przy konstruowaniu tego projektu . Na co pan Wójt
może nie wprost   ,  ale  jednak  powiedział  ,  że  ja  się  najlepiej   znam na tych
sprawach i najlepiej  rozumiem . I  stąd  nasz udział , no jak może być nasz udział
jak my nic nie wiemy . Nie jesteśmy  pytani , nie bierzemy udziału .

Wójt  - nie przypominam sobie takiego stwierdzenia jakie pan przywołuje.

Wójt  - sugestia jest takowa  i  zaproszenie w imieniu księdza i swoim. Zapraszam
państwa do Czernic Borowych w dniu 3.V.2017  na mszę o godz. 12:00 , po mszy
przemarsz na cmentarz i wciągnięcie flagi . Serdecznie zapraszam .

Ad. pkt. 11
      
Wolne wnioski i zapytania .

Radny Nosarzewski Witold – pamiętacie państwo   na poprzedniej sesji  dostałem
odpowiedź  na  interpelację  dotyczącą  zamieszczenia  ogłoszeń  na  BIP  Urzędu
Gminy . Takie główne dwie  rzeczy się tam wysunęły w tych  moich pytaniach i
odpowiedziach   .  Jedną   z  nich   było  miejsce  umieszczenia   informacji  w
wiadomościach  na BIP .  Otóż w odpowiedzi  jaką udzielił mi Wójt napisał  , że
przez pomyłkę tak uczyniono i zdarza się to sporadycznie . Tym niemniej okazało
się , że  po paru dniach  ta  informacja   znowu została  przesunięta . Zasugerowano
mi   w  piśmie  pan  Wójt  konkretnie    ,  że  to  miejsce   niejako  ustawia  się  ,
informatyk  to robi ustawiając miejsce na liście .  Poszedłem   do  informatyka
zgodnie  z  umową to pierwsza rzecz   jaka mnie spotkała   ,  to  informatyk  był
strasznie niezadowolony   , że musiał zostać  chwilę  i kilkakrotnie mi to wypominał
, że on tak  cierpi z mojego powodu . Druga rzecz to strasznie się śmiał ze mnie , że
ja  wogóle o co się pytam  co to jest za problem .  Potem zacząłem się pytać na
jakiej  zasadzie  ustala się kolejność  tych informacji . Więc  okazało się  , że nie jest
prawdą  , że ustala się miejsce informacji  na liście .  Informacja  widnienie pod
zadaną informacją . Więc ,  żeby  zmienić tą  kolejność trzeba wybrać konkretną
informację pod  którą ma się ukazać . Czyli to tłumaczenie było niewłaściwe . Z
mojego punktu widzenia  trudno to jest zrobić nieumyślnie . Tym bardziej jak to w
ostatnim  przypadku było widać  została przesunięta o jedną pozycję tylko   więc
najprawdopodobnie  było celowo . Na moje pytanie  jak to się  stało  , że w ostatnim
czasie  informacja została  przesunięta . Pan  informatyk zrobił  wrażenie  , że on
wogóle nie wie o co chodzi .  On wogóle nie wie  co  to komputer  , nie wie co to
znaczy miejsce na liście. Próbowałem  go poprosić  , że mu  wytłumaczę o co mi
chodzi .   Ależ nie ,  nie było dostępu do p. informatyka . Potem prosiłem p. Wójta  ,
a pan  Wójt oczywiście  zbył  , że nie ma  czasu . Nie miał 15 sekund  dosłownie .
Szczęśliwie trafił się p. Przewodniczący  poprosiłem   , zgodził  się na chwilę  i
okazało się  , że można tą kwestię  zrozumieć  , bo p. informatyk powiedział , że to
jest  absolutnie  nie  do  pojęcia  ,  że  ja   głupoty  opowiadam .   Możemy to  sobie
darować  , może ktoś  się bawił  tymi  informacjami  na BIP . Niemniej   tworzy się
bałagan i tworzy się złe wrażenie . To co najmniej rzecz biorąc . Jeżeli chodzi o
drugą kwestię  , chodzi o dokument  który został zamieszczony na BIP , posiadał
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usunięty napis  i pieczęć .  Informację   którą otrzymałem od p. Wójta  zostało to
zrobione na podstawie  instrukcji  kancelaryjnej . Pamiętacie państwo  , jak się
dopytywałem o  tą  instrukcję     ,  że  to  dziwna  sprawa  ,  że    ja  mam  inne
informacje  . Zszedłem  na  dół  i pytam  proszę mi okazać  . Okazano mi jakąś
książkę  na  której   było  napisane  instrukcja  kancelaryjna   dotyczącą  czegoś
zupełnie innego .  Więc proszę  dalej , proszę  pokazać  z którego paragrafu można
usuwać pieczęcie . Uzyskałem odpowiedź , ależ tu jest napisane jak ma wyglądać
pismo . Ale ja nie o to pytam . Ja pytam na jakiej podstawie usunięto pieczęć . W
końcu widzę  , że nie uzyskam  odpowiedzi .  Więc pytam  wprost   czy nie potrafi
pani  wskazać takiego paragrafu . Cytuję – nie nie potrafię , zadawala to pana .
Tyle uzyskałem . Nadal  jesteśmy w punkcie wyjścia  , nadal  nie wiemy dlaczego to
się  stało  , z jakiego powodu. Mało  tego ja  zostałem wprowadzony w błąd przez
p.  Wójta   na piśmie   ,  bo  to   tłumaczenie  ma się  nijak do rzeczywistości  .  W
związku  z  tym  chciałbym podtrzymać to co napisałem  w interpelacji  .  Mam
prośbę  o  wyjaśnienie  tej    sprawy   ,  bo  wbrew  pozorom  tu  nic  nie  zostało
wyjaśnione . Zostałem zlekceważony . Powiedziano mi najpierw  ,  że instrukcja
kancelaryjna  zezwala na coś takiego . Więc pytam proszę  mi okazać . nie ma tego .
Więc   jak  to  rozumieć   ,  jak  działa  nasz  Urząd   ,  jak  traktuje  radnego  .
Pozostawiam również   państwu pod  zastanowienie   .  Dzisiaj  mieliśmy  próbkę
arogancji p. Przewodniczącego  , który  uznał  , że sprawa  ta nie ma związku  z
odpowiedzią  na  interpelację   ,  tylko  to  są   jakieś   wolne   wnioski  prawda  .
Rozczarowałem się . 

Przewodniczący Rady -  więc ja  pana  teraz sprowadzę   na ziemię  . Interpelacje
są na piśmie  , są  ustnie w trakcie   składane . Punkt  mówiący o odpowiedzi na
interpelację . W punkcie  odpowiedzi  na interpelacje   odpowiedzi  idą  z tej strony
do państwa radnych , a nie w drugą stronę  . Bo  to co pan  przedstawi  twierdząc  ,
że  to są odpowiedzi   ,  to są pana  sugestie  uwagi .  Tak pan sobie wyobraża tą
sprawę . Więc to nie jest tak do końca . Tak stwierdziłem  , że  pana  wypowiedź na
temat tej  sprawy  mogę  to przyjąć w wolnych wnioskach i tak to się  też stało .
Rozumiem   , że te  wypowiedziane przez pana  słowa są wnioskiem  o rozszerzenie
odpowiedzi na interpelację .

radny Nosarzewski Witold -  to był wniosek o rozpatrzenie  sprawy przez Komisję
Rewizyjną   a  nie  uzupełnienie   interpelacji  ponieważ   ja  się  nie  spodziewam
uzupełnienia  .  Ja  wykazałem   dobrą  wolę  ,  poszedłem  poprosiłem.  Pan
Przewodniczący  w tej  chwili twierdzi  , że to są moje  dywagacje . Więc ja  proszę
teraz publicznie , stawiam  wniosek  o wskazanie w instrukcji  kancelaryjnej w
której  jest punkt  dotyczący  usuwania pieczęci  wpływu na dokumentach . Proszę
o wskazanie   skoro pan  Przewodniczący  mówi  ,  że ja tak sobie  dywaguję .
Konkretne   pytanie   proszę  wskazać  .  Pan  Wójt  się  podpisał  pod   taką
odpowiedzią . Więc  panie  Wójcie proszę  mi wskazać  odpowiedni  paragraf  z
instrukcji  kancelaryjnej  ,  który upoważnia do  usuwania   pieczęci z dokumentów
Proszę wskazać. 

 Przewodniczący Rady -  pan  mówi o wniosku o to  , żeby to sprawdziła Komisja
Rewizyjna . 

radny Nosarzewski Witold -  to było zawarte w mojej interpelacji . 

radny Nosarzewski Witold -  czy w ramach  dyskusji  mógłby mi  p. Wójt udzielić
odpowiedzi .   To jest bardzo interesujące  .  Ja mam  odpowiedź z pieczęcią i z
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podpisem  . Proszę jak  traktujecie obywateli .

Przewodniczący Rady -  ze swojej  strony powiem , że  jeśli chodzi o pana wniosek
o to   żeby  była  Komisja Rewizyjna   , musi  być  przegłosowany przez Radę  i
przyjęty . Wówczas  musimy podjąć  uchwałę , która  rozszerzy  zakres działania
Komisji  Rewizyjnej   tzn.  wskażemy  konkretne   zadanie  ,  bo  komisja  pracuje
według  przyjętego  planu rocznego , a dodatkowe zadania  zleca Rada Gminy
.Więc  jeśli chciałby pan   , żeby taki wniosek   był przegłosowany to bardzo proszę
na następnej sesji to dokonamy . Jeśli wpłynie wcześniejszy wniosek  to  stosowną
uchwałę  przygotujemy i  musimy do porządku obrad wprowadzić . 

radny Nosarzewski Witold -  tytułem uzupełnienia  ,  coś co jeszcze mnie bardzo
uderzyło . Pan Wójt na sesji powiedział  ,  że jest to  nieważna sprawa , bo nie
dotyczy naszej gminy . Powtórzył to p. informatyk , ciekawe   skąd  ma taką wiedzę
.  Również powtórzyła to p.  Sekretarz  ależ proszę pana  ta sprawa nie dotyczy
naszej gminy . Poza wszystkim nieważne  czy dotyczy naszej gminy czy nie dotyczy
, pewne  zasady  są zasadą . Bo my nie mamy  ani pieniędzy ani zasad . Niektórzy
chociaż   pieniądze  mają .  A poza  wszystkim niektórzy  z  państwa wiedzą   ,  że
jednak  ta sprawa  dotyczy naszej gminy . Są osoby  , które o tym wiedzą .

Przewodniczący Rady -  ja jedynie  mogę  stwierdzić  , że ta  informacja o której  tu
rozmawiamy  tego samego dnia  pojawiła  się  na stronie BIP  i na tablicy ogłoszeń .
Tak , że nie był to temat ukrywany i nie rozumiem tej burzy  .

radny Nosarzewski Witold -  czy pan Wójt odpowie na moje pytanie czy potrafi
podać paragraf.

Wójt – odniosę się do pana wypowiedzi .  Pismo  jest poddawane  obiegowi  w
Urzędzie i naniesiono pieczęć . I to podlega  tej instrukcji  , naniesienie pieczęci . W
tym momencie  ktoś  się zreflektował  ,  że ma być  najpierw opublikowane  to
przysłonił tą  pieczęć . Koniec . Opublikował  i zgodnie z pieczęcią zostało nadane i
zgodnie  instrukcją zostało przekazane  . Taka była intencja tego pisma  . Nie wiem
dlaczego pan  próbuje   znajdować jakieś  punkty  zaczepne  ,  które nie mają
żadnego uzasadnionego znaczenia . Chyba  , że  pańska  aktywność  ukierunkowuje
się  na takie działania  , to życzę  powodzenia w dalszym działaniu . 

radny Nosarzewski Witold – skomentuje  pana  Wójta  wypowiedź . Padło słowo
instrukcja  kancelaryjna   ,  padło słowo pieczęć   wpływu  tylko  ,  że  p. Wójt
stwierdził  , że  instrukcja  przewiduje  przystawianie  pieczęci wpływu . Natomiast
już  się nie zająknął o tym   , że instrukcja przewiduje  usuwanie tej pieczęci . A o
tym  napisał  mi w piśmie . 

Wiceprzewodniczący  Polakiewicz  Józef  –  instrukcja   kancelaryjna  o  ile   mi
wiadomo  dotyczy  obiegu wewnątrz  , a to co  jest generowane  na zewnątrz nie
może  zawierać znaków Urzędu i tyle .  Tak jest .

radny Nosarzewski Witold – ale jakie  znaki pieczęci  Urzędu Gminy . 

Wiceprzewodniczący Polakiewicz Józef  -  tam nie jest tylko pieczęć Urzędu  , tam
jest nazwisko  pracownika . A pracownik nie jest  osobą  publiczną  , bo Wójt   czy
Sekretarz to tak .   Po co w internecie pieczęć Urzędu  Gminy  skoro to pismo
przyszło ze  Starostwa . Należało bez  żadnej pieczęci zeskanować  i opublikować w
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internecie  .  To   pismo  może   być   skierowane   do  10   osób   w  Urzędzie  .
Niekoniecznie  ludzie  z zewnątrz  muszą  wiedzieć  kto się tym zajmuje .  Druga
sprawa nie wiem czy to  ma  znaczenie na którym  miejscu  jest opublikowana
informacja . Przecież  każda  informacja  ma datę , godzinę  , minutę ,  sekundę .
Czy ona  jest wyżej  czy niżej  , ale ona jest opatrzona tymi znakami . I po tej dacie
można dojść   czy informacja  była wcześniej czy później  nadana . A czy ona   była
wyżej  czy niżej  to nie ma znaczenia .

radny Nosarzewski Witold – dziwię  się  czemu pan  przyjął postawę , żeby  bronić
p. Wójta  , bo zupełnie  nie  ma pan podstaw  do tego co pan  mówi . Jeżeli chodzi o
umieszczenie na liście .  Już  tłumaczę  jakie to może mieć   znaczenie  . Można
umieścić informację z datą  dzisiejszą   , pan  informatyk  może przesunąć  ją    tak
, że  ona będzie niewidoczna  przynajmniej  na głównej stronie  i umknie  uwadze
czytelnika . Bo ma taką  możliwość  ustawi ją za informacją  , która była  5 lat
temu . Kto tam zajrzy . Data publikacji będzie się zgadzać . Potem w razie  czego
wszystko będzie się zgadzać  ,  Urząd  jest kryty  , a osoba  zainteresowana nie
będzie miała  możliwości ujrzenia tej  informacji  , bo informacja  dotyczyła np.
okresu    który w tej  chwili jest  ważny  a za miesiąc  się kończy .Potem ją  za pół
roku  wyciągamy  na wierzch  , żeby pokazać   że jednak  była . Można  byłoby
manipulować i  to jest bardzo proste  ,  także panie Wiceprzewodniczący  to ma
bardzo istotne znaczenie . To wcale nie jest trudne do pojęcia .

Radny  Trzciński  Ryszard  - to nie jest  temat w sprawie .

Radny Nosarzewski Witold  - to jest raczej temat dla komisji . 

Przewodniczący Rady – jedno  trzeba stwierdzić , że informacja o której mówimy
pojawiła się  zaraz po przesłaniu przez  Starostwo i na stronie była . Była i ja nie
widzę  żadnych  znamion  , żeby  były jakieś powody  , żeby  ukryć  tą  informację
to trzeba  mieć  bardzo bujną  wyobraźnię,  żeby coś takiego wymyślić . Tak to
chciałbym zamknąć . 
Co do tematu informacji ze Starostwa , dyskusję zamykam .  

Pan Łukasiak Jerzy – sołtys  sołectwa Węgra – kiedy  ten  zjazd  będzie zrobiony . 

Pan Majewski Jarosław  - sołtys sołectwa Nowe Czernice  -  czy droga na Zberoż
będzie  zrobiona  ,  bo  ciężko  jest  nią  przejechać  .  Droga  na  Zberoż  są  niskie
pobocza.

Pan Bączek Andrzej – sołtys sołectwa Turowo – droga w stronę Kaczmarskiego
wymaga remontu .

Wójt – z drogami jestem przed  zapytaniem  . W maju będziemy zlecać wykonanie
prac na drogach . 

Przewodniczący Rady -  przepraszam czy p.  Nosarzewski  zabrał  dokumenty . 

Radny  Rutkowski Jarosław -  tak .

Radny Trzciński   Ryszard -   -  wyszedł   nic  nie  powiedział  .  Zabrał  wszystko i
wyszedł . 
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Przewodniczący Rady  - proszę zapisać , że p. Nosarzewski Witold kolejny raz bez
żadnej  informacji opuszcza obrady sesji . 

Przewodniczący Rady -   macie przed  sobą  informację o dyżurach dzielnicowego
Policji  w   Czernicach  Borowych    oraz  ponownie  przypominam   radnym   o
terminie złożenia  oświadczeń majątkowych .

 Ad pkt. 12          
                          
           Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął XX
sesję Rady Gminy .

                          Na tym protokół zakończono  i podpisano.

Protokółowała
Bożena  Romanik
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